
Nota van Inlichtingen MC Administratieprotocol per 1-1-2024 

Nr. Opmerking Reactie Wijziging 
doorgevoerd? 

1.  De administratieve lasten blijven hoog als we kijken in 
de uitvoer. Ook de voorgestelde wijzigingen dragen 
hier niet aan bij. Hoe kijkt de regio hier naar? 

De regio wil administratieve lasten voor zowel aanbieders als 
gemeenten tot een minimum beperken, mede daarom is het 
administratieprotocol in lijn met de I- standaarden die 
administratieve lastenvermindering tgv uniformiteit als doel 
hebben. 
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